

Biography

Yaser Kattoah is the Administrative Kidney transplant Coordinator for Nephrology dep't at Armed Forces Hospital, TAIF KSA. Before joining the Kidney Transplant team at Military Hospital, he worked as an Administration Organ transplant Coordinator in KFSHRC- Jeddah for almost 12 years. Additionally, Yaser worked as an Administration for 7 years at the Saudi German Hospital in Jeddah.

Yaser graduated with a bachelor's degree in Communication Studies from Robert Morris University in Pennsylvania, Pittsburgh 2012 with an excellent degree. Besides, he received his Diploma in Hospital Management & Health Care in 1997 from the Administration College of the Makkah Chamber of Commerce.

In addition, He received his Organ Transplant Diploma (Transplant Procurement Management Diploma) in 2007 from Institute for lifelong learning, Spain - University of Barcelona.

He holds membership with, the Saudi nephrology club, Lastly, Mr. Yaser received a travel grant from the international society for organ donation and Procurement (ISODP) devoted to (improving consent via patient support groups) in 2007 Philadelphia – USA.

ياسر مصطفى كتوعة هو منسق زراعة الكلى لقسم أمراض الكلى بمستشفى القوات المسلحة بالطائف بالمملكة العربية السعودية. قبل انضمامه إلى فريق زراعة الكلى في المستشفى العسكري، كان يعمل كمنسق إداري لزراعة الأعضاء في مستشفى الملك فيصل التخصصي ومركز الأبحاث بجدة لمدة 12 عامًا تقريبًا. بالإضافة إلى ذلك، عمل ياسر كإدارة لمدة 7 سنوات في المستشفى السعودي الألماني بجدة.

تخرج ياسر بدرجة البكالوريوس في دراسات الاتصالات من جامعة روبر موريس في بنسلفانيا، بيتسبرغ عام 2012 بدرجة امتياز. علاوة على ذلك، حصل على دبلوم في إدارة المستشفيات والرعاية الصحية عام 1997 من كلية الإدارة بالغرفة التجارية بمكة المكرمة. بالإضافة إلى ذلك، حصل على دبلوم زراعة الأعضاء (دبلوم إدارة مشتريات زراعة الأعضاء) في عام 2007 من معهد التعلم مدى الحياة، إسبانيا - جامعة برشلونة.

الاستاذ ياسر حاصل على عضوية جمعية زراعة الأعضاء الدولية ونادي أمراض الكلى السعودي وجمعية منسق زراعة الأعضاء الدولية بالولايات المتحدة الأمريكية. وأخيراً حصل السيد ياسر على منحة السفر من الجمعية الدولية للتبرع بالأعضاء وشرائها (ISODP) المخصصة لبحث (تحسين الموافقة عبر مجموعات دعم المرضى) - فيلادلفيا - الولايات المتحدة الأمريكية 2007. وخلال أزمة كوفيد-19، لم يتوقف عن مواصلة تعليمه، رغم الظروف التي مر بها العالم أجمع. قرر ياسر الالتحاق بثلاث دبلومات مهمة عبر الإنترنت في جامعة أكسفورد بالمملكة المتحدة: دبلوم الإدارة والقيادة، ودبلوم إدارة المخاطر، وأخيراً دبلوم إدارة المشاريع، وقد اجتازها جميعاً بنجاح وبتميز.